



Bestyrelsesmøde mandag den 17. juni kl. 19.30
Hos Henrik, Bogmosen 15, Hareskovby

Referat 2024.03.18

1. Valg af referent.
 - 1.1. Søren Kvist
2. Godkendelse af referat.
 - 2.1. Godkendt
3. Opsamling fra sidste møde
Findvejdagen
 - 3.1. Findvejdagen var ikke så stor en succes som vi havde håbet. De sidste af de planlagte dage blev ikke afholdt, grundet manglende fremmøde de første gange.
4. Friluftrådets tilbud om at henvise interesserede til klubben.
Korrespondancen vedhæftet i Friluftrådet.pdf + InfoUngefællesskaber...
 - 4.1. Vi har takket ja til at deltage, og venter på mere information efter sommerferien.
5. Furesø Vinter cup – forslag til samarbejde om det fra Ballerup OK vedhæftet
 - 5.1. Forslag om at byde ind med baner, som skal indgå som et løb i en serie af 10 løb. Til afholdelse lørdage formiddage november-januar. Det vil skulle konkurrere med Nat-cuppen (8 løb), Molbo-løbet (også 10 løb, nytår-marts) og Vinter Cup (5 løb, slutter 1 februar). Måske er der bedre plads i kalenderen februar-marts? Søren C vil vende det med Ballerup OK.
6. Stander v. Jesper
 - 6.1. Stadig under udarbejdelse. Teksten skal ind til stangen så den ikke flagrer. Forhåbentlig kan vi have den klar til divisionsmatch i september.
7. Efterårsløbet – info fra Lars og Søren
 - 7.1. Lars har udarbejdet udkast til indbydelse. Der vil være et nyt tiltag i form af en parløbsklasse for to personer der løber sammen. Lars og Søren C vil sondere terrænet i omegnen af stævnepladsen ved gasværket for at finde et egnet sted til en børnebane, der kunne udformes som en skattejagt. Søren C vil genbesøge O-Service og undersøge om løbet eventuelt kan afholdes lidt tidligere for at undgå at ramme efterårsferien.

8. Klubledermøde d. 10. juni.

Ny formand i Østkredsen mangler stadig.

8.1 Søren C fortæller fra referatet fra klubledermødet. Medlemssituationen er den samme i de andre klubber.

9. Næste bestyrelsesmøde

9.1. d. 21 August hos Jesper.

10. Evt.

10.1. Lars: Der modtages gerne gamle windows laptops til brug ved tidtagning.

10.2. Lars: Det ville være smart hvis østkredsen havde en bivogn, som indeholder den fornødne teknik, så hver klub ikke behøver at indkøbe det hele. Søren C foreslår at vi udarbejder en liste han kan tage med på klubledermøde.